
Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den  
18. marts 2024          
Kl. 18.00 – 20.00 i mødelokale 1 
 
Indkaldte: 
Forældrerepræsentanter: Lars J., Søren, Pia, Kirsten, Sanela, Camilla og Kristina 
Medarbejderrepræsentanter: Mette K. og Camilla 
Elevrepræsentanter: Alan og Mathilde 
Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole Holm Johansen og Anne Øbo 

Afbud: Ingen 

Dagsorden/referat: Anne Øbo 

1 Godkendelse af dagsorden – (LJ) 

 
Referat: Godkendt 
 

2 Godkendelse af referat - (LJ) 

 
Referat: Godkendt 
 

3 

Ordensregler – 50 min.  
 
Mål: Revidering af skolens ordensregler. Drøftelse i grupper. I modtager et oplæg før skolebestyrelsesmødet. 
 

 
Referat: En fornyelse og en revidering. Det har været omkring MED og de har kommenteret det. Alle 
kommentarer redigeres ind og kommer på igen næste gang til godkendelse. Ole og Lars sammenskriver. 
 

4 

Mobilprincip – 20 min. 

 
Mål: Drøftelse og evt. godkendelse af omformuleret princip for brug af mobiler 
 

 
Referat: Princippet er godkendt. 
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Udvalg – 10 min. (udvalg). Fast punkt. 
 
Mål: Opfølgning/status fra arbejdsgrupperne 
 
Referat:  

• AULA, Kristina, Ole og Mette 

• Kantine, Ole, Pia og Sanela. Sanela er i gang med at lave en oversigt over salg mm.  

• Ansættelse, Camilla og Kristina.  

• Dannelsestrappen, Camilla, Kirsten og Sanela.  

• Trafikprincip, Sanela, Anne Øbo og Pia (lærer) laver et udkast. 
 

 

Referat: 
 
AULA – ikke noget nyt. Henrik tilføjes gruppen og det kommer på igen til maj-mødet. 
Kantine – vi har holdt møde. I forhold til kantinen her skal det være mere groft og grønt. Kan det sunde valg blive 
billigere end det andet valg. Kunne billederne blive opdateret? Der kigges på udbud og efterspørgsel + sortiment. 
(+ kontakten ud af huset / Ole) 
Ansættelse – der bliver en opgave inden længe. 
Dannelsetrappen – mangler feedback, resten bliver sendt til gruppen. 
Trafik - næste punkt. 
Fotoudvalg – slettes 
 
 
 



 

Ref. v/  

Møderække: 22/8 + 18/9 + 12/10 + 22/11 + 15/01 + 22/02 + 18/03 + 16/04 + 15/05 + 11/06 

 

Alle møder starter kl. 18.00 og slutter kl. 20.00. 

 

Kommende punkter:  

Maj møde – AULA. 

Juniorklub – hvad skal der til? 

Mødetidspunkt for alle møderne næste skoleår. Kan vi ændre det tilbage til 18.30? 
Elevråd på mellemtrinnet 
Principper 

Husk det fast punkt – Udvalg. AULA, Kantine, Foto (afsluttet), Trafik (ikke afsluttet, men ingen aktivitet),  

Kost vejledning 

Udearealer og vedligehold 
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Trafikpolitik – 20 min. 
 
Mål: Udkast til godkendelse. I modtager et udkast inden skolebestyrelsesmødet. 
 

 

Referat: 
 
Godkendt med få rettelser. Lægges på hjemmesiden. 
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Meddelelser – 15 minutter 
 
1. Ledelsen 
2. Formand 
3. Elever 

4. Bestyrelsens øvrige medlemmer  
 

 

Referat: 
Ledelsen: Der udgår lektioner i timetalsplanen, så eleverne får færre lektioner næste skoleår. Vi vil gerne drøfte 
dette på næste møde – om vi skal forkorte skoledagen. 
Børn og Læring har været på Agora skolen i Holland. Dette er en skole der laver skole på en anderledes måde. 
Bestyrelsen indkaldes til et online møde i april. 
Ansættelser: som I kan se på AULA så er der mange ændringer og det er svært at få kvalificerede ansøgninger til 
fx barselsstillingerne.  Hvad er det der gør at det er svært at fastholde personalet? På skolerne imellem arbejdes 
der på en bedre mentor-ordning.  
 
Formand: ITL. Der er en del skriveri om ITL lige nu. Det er et spørgsmål om det kan planlægges på samme måde 
som gøres i dag – altså om det kan skemalægges i en skoledag. Det er ikke et spørgsmål om økonomi. Vi har som 
skole tilkendegivet at vi gerne være en del af ITL. 
Junior klub. Der er ikke nogen regler for genåbning. Udvalget vil ikke afsætte midler til det. Hvis det skal åbne, er 
det på frivilligbasis, men der kan søges om tilskud.  
 
Elever: Sidste skoledag fylder og vi er i gang med planlægningen. Vi kigger meget på hvad de gjorde sidste år og 

planlægger en idrætsdag. Vi venter på nye møbler      .  
 
Bestyrelsen øvrige medlemmer: ingenting. 
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EVT.  
 
Mødetidspunkt for alle møderne. Kan vi ændre det tilbage til 18.30? 
 

 
Referat: 
Kommer på årets sidste møde. 



Aula – takt og tone 

Trivselsmåling 

Præsentation af SB på de første forældremøder – husk PowerPoint og billeder af bestyrelsen. 

Fotoudvalg – skal på i 2025. 


